
Boris Kollár: „Vytvárame tu dve kategórie
ľudí. To sme tu už raz mali. Tí, čo nosili žlté
hviezdy a tí, čo nenosili. Jedni mohli, druhí
nesmeli“
- CZ24 News | 16. července 2021

SLOVENSKO: Hnutie Sme rodina nedávno stoplo nový zákon o zvýhodneniach pre
očkovaných a vysvetlilo, že je proti segregácii ľudí na dve skupiny. Tieto slová potvrdil a
rozvinul líder hnutia Boris Kollár v rozhovore.

Začiatkom júla Kollár odmietol aj spoplatnenie testov pre občanov, ktorí sa nemôžu alebo nechcú
zaočkovať experimentálnymi vakcínami proti ochoreniu covid-19. „Nemôžeme predsa chcieť od tých,
ktorí sa pre očkovanie nerozhodli, aby si sami platili antigénové a PCR testy, keď budú chcieť ísť do
reštaurácie alebo na koncert. To je neprípustné a pre veľkú väčšinu ľudí by to bolo finančne
likvidačné.“

„Okrem toho, ak si jedni majú platiť za testy, ale druhí si za očkovanie neplatia, znamená to, že
vytvárame dve kategórie obyvateľstva. A to je veľmi nešťastné a nespravodlivé riešenie, ktoré bude
robiť v spoločnosti len zlú krv,“ načrtol Kollár.

Boris Kollár teraz vyhlásil, že vláda nemôže ľudí naháňať, aby sa povinne očkovali pod nátlakom
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reštrikcií. „Nemôžete ľudí naháňať. Prosím vás, my tu vytvárame dve kategórie ľudí. To sme
tu už raz mali, nie? Tí, čo nosili žlté hviezdy, tí čo nenosili. Alebo tí, ktorí boli komunisti
alebo neboli… Jedni mohli, druhí nesmeli. Kde sme? Myslím, že v dnešnom storočí by sme
sa mali správať naozaj solidárne ku každému jednému človeku,“ povedal.

Na poznámku redaktorky Zuzany Kovačič Hanzelovej, že vo Francúzsko viac ako 60 percent občanov
odmieta očkovanie, no prezident Macron „to láme“ zákonom o povinnej vakcinácii určitých skupín,
Kollár odpovedal, že dúfa, že francúzskou prezidentkou sa čoskoro stane pronárodná politička
Marine Le Penová.

„Myslím si, že Francúzi by mohli byť radi, keby sa stala prezidentkou Le Penová. Takéto
hlúposti by sa tam asi nediali,“ uviedol.

Ohľadom ďalšej poznámky liberálnej novinárky zo SME, že čo predseda NR SR hovorí na to, že
očkovaní ľudia sa majú skladať na náklady liečby covidu aj „tým nezodpovedným“, ktorí sa nechcú
očkovať, Kollár odpovedal, že na vec sa dá pozrieť aj z druhej strany, keď ľudia odmietajúci očkovanie
sa vlastne skladajú na „drahé injekcie“ očkovaným.

„Ja som zaočkovaný, moje deti sú zaočkované, moja mama je zaočkovaná. To
znamená, že som sa rozhodol zaočkovať. Áno? Ale ja nebudem nikomu vnucovať
môj názor,“ podotkol Boris Kollár s tým, že ľudí na očkovanie podľa neho treba
presviedčať edukáciou. Dodal, že je i za „finančné stimulovanie. „Mne sa páči aj tá
lotéria, prečo nie?“

Kollár doplnil, že médiá aj vrátane SME ku očkovaniu pristupujú zle, keď prispievajú ku
rozoštvávaniu spoločnosti. „Ja sa v politike snažím spájať. Treba rešpektovať druhý názor
a môže byť zlý. Ale ja ich nebudem odsudzovať, nebudem na nich ukazovať prstom.
Nebudem ako vo vašom médiu, prepáčte tam komentátor povedal, že ľudia ktorí nie sú
zaočkovaní sú dobytok. Pani redaktorka, to už je tak za hranou, že som rozmýšľal, či
pôjdem do SME.“


